MA IN TEACHING WORLD LANGUAGES INFORMATION SHEET



About the University of Kentucky

The University of Kentucky is home to more than 70 nationally ranked programs, including more than 25 programs in the top 20. This major public research university consistently ranks among the top institutions for quality and value in the U.S. In addition, the University of Kentucky's diverse student population represents 117 countries, every state in the US, and every county in Kentucky.

What is MATWL?

The goal of the Master of Arts in Teaching World Languages (MATWL) Program is to prepare the highest quality language educators in Chinese, English, French, German, Japanese, Latin, Arabic, Russian, and Spanish. This program will allow students to be proficient in:

- The application of knowledge of teaching and learning processes in second language acquisition.
- Conducting classroom research.
- Developing and implementing professional development plans.
- Providing leadership to strengthen foreign language education.

How will my credits transfer?

Students may transfer up to 9 credits mandated by UK at the Masters level.

These courses will include:

- 3 graduate-level credit of Chinese Literature.
- 3 graduate-level credits of Modern Chinese Culture.
- 3 graduate-level credits of Chinese language/literature.

What coursework will be completed at UK?

UK Courses:	Credits:	Semester:
MCL 510: Methods of Teaching World Languages P-8	3	Fall
EDS 600: Survey of Special Education	3	Fall
EDC 610: Classroom Management	3	May
or MCL 665: Curriculum & Assessment		
MCL 517: Second Language Acquisition	3	Fall
or MCL 575: Intro to Linguistics and Language Structure		Yl ens
MCL 610: Teaching Methods, 9-12 , Adult & Advanced Learners	3	Fall
MCL 601: Teaching Internship	12	Spring
	Total: 27	





What kind of support can I expect?

- The University of Kentucky has an experienced Chinese alumnus who will personally assist all students (at no charge) with the application process and provide personal guidance to all students.
- Professional advisors will be assigned to all students to help determine degree requirements and assist with course selection and scheduling.
- The College of Arts & Sciences has a partnership with The Center for English as a Second Language (CESL). Students who wish to enhance their English speaking and reading abilities have the opportunity to take intensive English courses to better their knowledge of the language.
- The UKs International Center has partnerships with numerous Chinese Universities. This office provides support to Chinese students during their time at UK and beyond.
- The Confucius Institute at the University of Kentucky (UKCI) is among the most established in the United States.
- The University of Kentucky is in the process of building an International Village on campus. Scheduled to open in Fall 2017, the International Village will provide a place for American and international students to share ideas, experiences and cultures.

What are the application requirements for the MATWL Program?

- Students must have completed a BA or equivalent of a 4-year university degree before the Fall Semester in which they enroll at UK.
- At least a 2.75 overall undergraduate GPA, 3.0 minimum in a language field, and minimum 3.0 in any previous graduate level coursework.
- Must take the GRE for entrance into the UK Graduate School.
- Receive recommendation from Hanban and interview with the Director of the Program (via telephone or Skype, if applicable).
- Must be a native Chinese speaker.
- Provide proof of funding.
- Students must receive a passing score on the TOEFL Exam: IBT (79), CBT (213), Paper (550) or IELTS (6.5).
- Students who meet all other standard admissions requirements but do not meet English proficiency standards may receive a conditional admission and be allowed to enroll in the UK Center for English as a Second Language (CESL), on a noncredit basis and according to the CESL fee structure.

What can I expect from UK?

- UK will teach 3 credits of pedagogy for young learners (MCL 510) in May. This course may be taught in China if a sufficient number of students are enrolled. Housing, transportation, and honorarium will be negotiated between the parties.
- In the Spring, students will start their practicum either with the K12 schools that have Chinese programs with UKCI or University with whom we have agreements.
- Upon successful completion of the degree requirements, students will be awarded the University of Kentucky Teaching Certificate in addition to a Master of Arts degree.



世界语言教学硕士相关信息介绍



肯塔基大学简介

肯塔基大学开设的课程项目中,有超过70门课程入围全美课程排名,其中25门跻身全美前20名。作为美国最主要的公立研究型大学之一,肯塔基大学的教学质量和研究成果始终在全美名列前茅。同时,肯塔基大学的校友遍布全球117个国家、美国各州以及肯塔基州各县市。

什么是MATWL项目?

世界语言教学硕士(MATWL)项目旨在培养精通中文,英语, 法语,德语,日语,拉丁语,阿拉伯语,俄罗斯语,和西班牙语 的优秀语言教育工作者。该项目将会让学生在以下方面具备专业 技能:

- 二语习得教学理论及应用 - 专业发展计划制定与实施

- 课堂教学研究

- 外语教育领导力培养

如何转换学分?

学生最多可转换9个肯塔基大学研究生课程学分。 可转换学分的课程包括:

- 中国文学(3学分)
- 中国现代文化(3学分)
- · 中国语言文学(3学分)

在肯塔基大学将要完成哪些课程?

课程名称及应用	学分	学期
MCL 510: 世界语言教学方法	3	秋季学期
EDS 600: 特殊教育调查	3	秋季学期
EDC 610: 课堂管理	3	夏季学期
or MCL 655: 课程和评估		علىر با
MCL 517: 二语习得	3	秋季学期
or MCL 575: 语言学和语言结构的介绍		秋季学期
MCL 610: 教学方法,9 – 12,成人&高级学习者	3	八子子知
MCL 601: 教学实习	12	春季
	Total: 27	Y I I



世界语言教学硕士相关信息介绍



肯塔基大学简介

肯塔基大学开设的课程项目中,有超过70门课程入围全美课程排名,其中25门跻身全美前20名。作为美国最主要的公立研究型大学之一,肯塔基大学的教学质量和研究成果始终在全美名列前茅。同时,肯塔基大学的校友遍布全球117个国家、美国各州以及肯塔基州各县市。

什么是MATWL项目?

世界语言教学硕士(MATWL)项目旨在培养精通中文,英语, 法语,德语,日语,拉丁语,阿拉伯语,俄罗斯语,和西班牙语 的优秀语言教育工作者。该项目将会让学生在以下方面具备专业 技能:

- 二语习得教学理论及应用 - 专业发展计划制定与实施

- 课堂教学研究

- 外语教育领导力培养

如何转换学分?

学生最多可转换9个肯塔基大学研究生课程学分。 可转换学分的课程包括:

- ⁻ 中国文学(3学分)
- 中国现代文化(3学分)
- · 中国语言文学(3学分)

在肯塔基大学将要完成哪些课程?

课程名称及应用 | 3 学分 | 秋季学期 学期:

MCL 510: 世界语言教学方法

EDS 600: 特殊教育调查

MCL 517: 二语习得

or MCL 575: 语言学和语言结构的介绍

MCL 610: 教学方法, 9-12, 成人&高级学习者

课程名称及应用 | 3 学分 | 夏季学期:

EDC 610: 课堂管理

or MCL 655: 课程和评估

课程名称及应用 | 12 学分 | : 春季 学期:

MCL 601: 教学实习

总计: 27



我将会获得哪些帮助?

- 肯塔基大学拥有经验丰富的中国校友,他们会亲自协助所有学生(免费)完成项目申请流程,并根据学生情况提供指导。
- · 具有专业背景的学术顾问,会帮助学生了解学位要 求,帮助学生选择以及注册学位所需课程。
- 肯塔基大学文理学院与英语语言学习中心联手合作,为需要提高英语口语和阅读能力的学生提供英语强化课程,让学生能够快速提高语言能力。
- 肯塔基大学国际中心与众多中国大学建立了合作伙伴关系,在中国学生到达肯塔基大学之后,国际中心会为中国学生提供全方位的帮助。
- 肯塔基大学的孔子学院是全美最优秀的孔子学院之 一。
- 肯塔基大学正在投入建设"国际村"项目,该项目 预计将会在2017年秋季开放使用。"国际村"将 为美国和国际学生提供一个学生间彼此交流思想, 分享经验,交换不同文化的平台。

MATWL项目的申请要求是什么?

- 在肯塔基大学秋季学期入学之前,学生必须获得大学本科 学位,或四年制大学同等学位**。**
- 学生本科阶段的平均绩点在2.75以上,其中语言类课程绩 点最低要求为3.0。学生如果已经进行了研究生阶段学习, 其平均绩点最低要求为3.0。
- 申请肯塔基大学研究生院的学生,必须参加GRE考试。
- 学生需持有汉办推荐信并通过课程项目主任面试(电话或 Skype面试)。
- 学生母语为汉语。
- 提供资金证明。
- 学生入学托福成绩最低要求: IBT (79), CBT (213), Paper (550) 或雅思成绩 6.5 分以上。
- 若学生满足其他录取条件,但英语语言未能达标,则可能被肯塔基大学有条件录取。学生将根据英语语言学习中心的收费标准进行英语语言课程学习(无学分)。

我能从肯塔基大学收获什么?

- 在五月,肯塔基大学将会开设一门三个学分的教育学课程(MCL510),如果学生人数达到开课要求,该课程可在中国开设。双方将会就住房,交通,酬金等问题进行协商。
- 学生将在春季学期开展实习。学生可以选择前往肯塔基大学孔子学院开设中文项目的中小学实习,也可以选择前往有合作项目的大学实习。
- 学生完成学位所需要求后,不仅会被授予 文学硕士学位,还将获得肯塔基大学教学 资格证书。

